
 ZÁPIS 

     o průběhu XIV. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

     konaného dne 9.9.2021 v 18:00 hodin v klubovně hasičské zbrojnice. 

 

 

K bodu č. 1 – Zahájení 

Pan starosta Ing. Ondřej Hudec zahájil XIV. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

v 18:00 hodin a všechny přivítal. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem. 

Informace o konání Zastupitelstva jsou vyvěšeny na úřední desce úřadu městyse Ostrov u Macochy 

a v pozvánce, kterou zastupitelé obdrželi. 

 

Přítomno je 10 členů zastupitelstva, jedná se o nadpoloviční většinu, takže zastupitelstvo je 

usnášení schopné. 

Omluveni jsou: Mgr. Veronika Jelínková, Mgr. Eva Kalová, Zdeněk Musil, Milan Keprt 

Později přijde: Mgr. Josef Škvařil 

 

Přítomen 1 občan. 

 

Zapisovatelka: Hana Opatřilová 

 

Pan starosta navrhl jako sčitatele hlasů paní Florkovou Hanu. Jelikož nebyly vzneseny další návrhy 

a paní Florková souhlasila, pan starosta navrhl usnesení. 

 

Usnesení 207/XIV: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy určuje Hanu Florkovou sčitatelkou hlasů při jednání  

XIV. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy. 

 

Hlasování č. 1:   pro:10       proti: 0  zdržel se: 0 

      

 

K bodu č. 2 – Schválení programu 

Pan starosta uvedl, že všichni zastupitelé obdrželi program společně s pozvánkou na zasedání, 

program byl zveřejněn na webových stránkách obce a byl také vyvěšen na úřední desce městyse.  

 

 

Jelikož nebyly žádné připomínky ani doplňující návrhy, nechal pan starosta hlasovat o usnesení. 

 
Usnesení 208/XIV: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

program XIV. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy.  

 
 

 Zahájení, určení zapisovatele a sčitatele 

 Schválení programu 

 Schválení ověřovatelů zápisu 

 Rozpočtová opatření č.  5 a 6 

 Plnění rozpočtu 1-7/2021 

 Spolufinancování sociálních služeb 

 Kanalizace ke stavbě dětské léčebny – schválení budoucí darovací smlouvy 

 Zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 354/1 



 Dopravní automobil pro JSDH – schválení dofinancování akce 

 Vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

 Zpráva o činnosti rady městyse 

 Dotazy, připomínky a podněty 

 Závěr 

 

 

Hlasování č. 2:  pro: 10       proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

 

K bodu č. 3 – Schválení ověřovatelů zápisu 

Pan starosta navrhl na ověřovatele zápisu pana Ing. Jaromíra Krbečka a pana Ferdinanda Zouhara.                              

Jelikož nebyly vzneseny další doplňující návrhy a navržení zastupitelé souhlasili, nechal pan 

starosta hlasovat o usnesení. 

 

Usnesení 209/XIV: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

určuje 

Ing. Jaromíra Krbečka a Ferdinanda Zouhara 

ověřovateli zápisu z XIV. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy. 

 

 

Hlasování č. 3:  pro: 8        proti: 0  zdržel se: 2 

Zdrželi se: Ing. Jaromír Krbeček, Ferdinand Zouhar  

 

 

K bodu č. 4. – Rozpočtová opatření č. 5 a 6 

Rozpočtové opatření č. 5/2021 

Příjmy zvýšeny celkem o 201.100,-Kč 

Neinvestiční přijaté transfery – 201.100,-Kč 

 

Výdaje zvýšeny celkem o 201.100,-Kč 

Pitná voda – 116.400,-Kč 

Sběr a svoz komunál. odpadů – 47.200,-Kč 

Podporované byty – 30.000,-Kč 

Místní správa – 7.500,-Kč 

 

Rozpočtové opatření č. 6/2021 

Příjmy zvýšeny celkem o 339.900,-Kč 

Neinv. přijaté transfery (dotace z JMK na Informační centrum) – 42.900,-Kč 

Neinv. přijaté transfery (dotace z JMK na SDH) – 77.000,-Kč 

Inv. přijaté transfery (dotace z JMK na rekonstrukci skladu na Bělé) – 150.000,-Kč 

Poplatek za provoz, shromažďování a odstraňování komun. odpadů – 40.000,-Kč 

Les – 30.000,-Kč 

 

Výdaje zvýšeny celkem o: 

Ostatní záležitosti kultury, církví a sděl. prostředků – 10.900,-Kč 

Využití volného času dětí a mládeže – 6.000,-Kč 

Nebytové hospodářství (dotace na sklad ) – 150.000,-Kč 

Sběr a svoz komunálních odpadů – 96.000,-Kč 

SDH (dotace z JMK) – 77.000,-Kč 



 

Jelikož nebyly dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 210/XIV: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 5 a 6 podle předloženého materiálu 

 

 

Hlasování č. 3:  pro: 10      proti: 0  zdržel se: 0  

 

 

K bodu č. 5 – Plnění rozpočtu 1-7/2021 

Pan starosta 

Podklady k tomuto bodu všichni zastupitelé dostali. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 211/XIV: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

bere na vědomí 

plnění rozpočtu městyse za období 1-7/2021 podle předloženého materiálu 

 

 

Hlasování č. 5:  pro: 10      proti: 0   zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 6 – Spolufinancování sociálních služeb 

Pan starosta 

Město Blansko, stejně jako v předchozích létech žádá naši obec o spolufinancování sociálních 

služeb a služeb sociální prevence. E-mailem všichni zastupitelé obdrželi podkladové dokumenty. 

Částky jsou velice podobné těm z loňského roku, kdy byly celkem ve výši 233.000,-Kč. Služba 

sociální prevence je hrazena na základě počtu obyvatel dané obce, sociální služby jsou hrazeny na 

základě skutečného poskytnutí těchto služeb našim spoluobčanům. Kalkulace za rok 2020 je 

součástí podkladových materiálů. 

200.000,-Kč platíme na služby sociální péče 

34.000,-Kč platíme na služby sociální prevenci a sociálního poradenství 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 212/XIV: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

schvaluje 

uzavření „Smlouvy o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních služeb“ s městem Blansko 

podle předloženého materiálu. 

 

Hlasování č. 6:  pro: 10   proti: 0     zdržel se: 0 

 

 

 

 

 



K bodu č. 7 – Kanalizace ke stavbě dětské léčebny – schválení budoucí darovací smlouvy 

Pan starosta 

E-mailem všichni zastupitelé obdrželi Smlouvu o budoucí smlouvě darovací, jejímž předmětem je 

budoucí dar nově zrekonstruované části splaškové kanalizace, která je umístěna na veřejném 

prostranství v komunikaci. Obec potom tuto část kanalizace v souladu se stanovami vloží do 

Svazku vodovodů a kanalizací. 

Pan starosta ukázal místo na projektové dokumentaci. 

Výše investice z Jihomoravského kraje se pohybuje kolem 0,5 milionu Kč. 

 

Člen zastupitelstva pan Sedlák Jaroslav 

Bude to prodloužení vyhovovat kapacitou, průměrově? 

 

Pan starosta 

Požadavky vodovodů a kanalizací, které jsou provozovatelem, budou naplněny, tak by problém být 

neměl. 

 

Jelikož nebyly žádné další dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 213/XIV: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

uzavření „Smlouvy o budoucí smlouvě darovací“ s Jihomoravským krajem podle předloženého 

materiálu 

 

 

Hlasování č. 7:  pro: 10     proti: 0    zdržel se: 0 

 

 

 

K bodu č. 8 – Zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 354/1 

Pan starosta  

Majitelé rodinných domů č.p. 222 a 218 zažádali o odprodej přilehlé části pozemku p.č. 354/1. 

Podkladové materiály zastupitelé obdrželi e-mailem. Pan starosta ukázal místo na mapce a dodal, že 

cesta mezi těmito pozemky a zahrádkami zůstává v majetku obce. 

 
 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 214/XIV: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 354/1 podle předloženého materiálu 

 

 

Hlasování č. 8:  pro: 10  proti: 0    zdržel se: 0 

 

 

 

K bodu č. 9 – Dopravní automobil pro JSDH – schválení dofinancování akce 

Pan starosta 

Předmětem tohoto bodu programu je dofinancování dotovaného nákupu dopravního automobilu pro 

JSDH. Na pořízení tohoto automobilu nám byly schváleny dotace ve výši 400.000,-Kč 



z Ministerstva vnitra a 350.000,-Kč z Jihomoravského kraje. Celková pořizovací cena dopravního 

automobilu je 977.537,-Kč. Rozdíl je 227.537,-Kč musíme doplatit z obecního rozpočtu. Ve 

výběrovém řízení byla vybrána firma z Trutnova, která nabídla pořízení vozu včetně výbavy. Jedná 

se o vozidlo Ford Tranzit combi, 96kW – pro 9 osob. Termín dodání je 28.2.2022. 

 

Pan Sedlák Jaroslav 

Vozidlo bude pro zásahovku? 

 

Pan starosta 

Ano, pro zásahovku. 

 

Jelikož nebyly žádné další dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 215/XIV: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

se zavazuje  

dofinancovat rozdíl mezi celkovou kupní cenou dopravního automobilu pro JSDH a poskytnutou 

dotací z vlastních zdrojů v celkové výši 227.537,-Kč. 

 

 

Hlasování č. 9:  pro: 10     proti: 0   zdržel se: 0 

  

 

K bodu č. 10 – Vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

Pan starosta 

Z podnětu Ministerstva vnitra je předložena nová vyhláška o stanovení obecného systému 

odpadového hospodářství. Vyhlášku všichni zastupitelé obdrželi e-mailem. Nejedná se o vyhlášku, 

která stanovuje výši poplatků, ale o vyhlášku, která definuje, kde vzniká odpad, kam se ukládá 

apod. Tato vyhláška nahrazuje 20 let starou vyhlášku. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 216/XIV: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

předložený návrh Obecně závazné vyhlášky č. 3/2021 o stanovení obecního systému odpadového 

hospodářství. 

 

Hlasování č. 10:  pro: 10  proti: 0   zdržel se: 0 

  

 

 

K bodu č. 11 – Zpráva o činnosti rady městyse 

Pan starosta 

Soupis usnesení jsem zasílal, usnesení jsou také vyvěšena na úřední desce. 

 

 

Usnesení 217/XIV: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

bere na vědomí 

zprávu o činnosti Rady městyse Ostrov u Macochy od XIII. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov 

u Macochy 



 

Hlasování č. 11:  pro: 10  proti: 0   zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 18 – Dotazy, připomínky a podněty 

Pan starosta 

Mám tady informace o tom, co se za uplynulé tři měsíce událo. 

Místní komunikace k základní škole – zemní práce se blíží ke konci, začátkem příštího týdne by se 

mělo asfaltovat. Bylo požádáno o rozhodnutí o poskytnutí dotace, to nám bylo vráceno, ale po 

úpravě bychom měli dostat dotaci kolem 2,7 milionu Kč. 

Další akcí je rekonstrukce mlatu na Bělé. Dnes probíhala betonáž základů. 

Příprava nového územního plánu – proběhlo společné jednání o návrhu územního plánu 

s dotčenými orgány státní správy s tím, že se mohou do konce příštího týdne vyjádřit. Jediný 

zádrhel vnímám ze strany CHKO, o tom budeme příští týden s Ing. Kočišem jednat. Zatím to 

nevypadá na zásadní problém. 

Dotace – z Ministerstva pro místní rozvoj na komunikaci ke škole 2,7 mil.Kč, z Jihomoravského 

kraje na vybavení jednotky SDH 77.000,-Kč, 150.000,-Kč na mlat, na informační středisko 42.900,-

Kč.  Pak zde máme souběh dotací na dopravní automobil 400.000,-Kč z Ministerstva vnitra a 

350.000,-Kč z Jihomoravského kraje.  

Souběh dotací je i na územní plán z Ministerstva pro místní rozvoj 210.000,-Kč a z Jihomoravského 

kraje 160.000,-Kč. Obec tak z vlastního rozpočtu bude za územní plán hradit jen jednotky tisíc. 

Pomalu se blíží do konce legislativní úpravy pozemkových úprav, které by měly naběhnout koncem 

letošního nebo začátkem příštího roku, pokud tedy budou optimistické vize zpracovatelů reálné. 

Poslední akcí je stavba dětské léčebny, kde proběhla betonáž základové desky a čile se pokračuje 

dál. Je tam velký provoz, nejhorší práce by měly být do konce ledna příštího roku hotové, a pak by 

se měl provoz uklidnit. 

 

Pan starosta předal slovo přítomným zastupitelům. 

 

Člen zastupitelstva Ing. Jiří Pernica 

V nyní schválené vyhlášce o odpadovém hospodářství je přehledně napsané, kde jsou v obci sběrná 

místa. Bylo by dobré to dát i do zpravodaje, protože spoustu lidí se přistěhovalo a nemusí vědět, že 

třeba olej z kuchyně se odevzdává za školou. 

 

Pan starosta 

Ano, to je dobrá připomínka, dáme to do zpravodaje. 

 

V 18:23 hodin přichází člen zastupitelstva pan Mgr. Josef Škvařil 

 

Člen zastupitelstva JUDr. František Pernica 

K tomu odpadovému hospodářství – z okna vidím na sběrné místo a vnímám tam velkou frekvenci 

cizích lidí, zejména ráno a večer. Nevím, jestli by nebylo od věci tam dát nějakou cedulku, že je toto 

místo určeno pro občany s trvalým pobytem v obci? Domnívám se, že tím příliš neušetříme, ale na 

straně druhé se domnívám, že ti lidé, kteří se sem přistěhovali, by si uvědomili, že trvalý pobyt 

znamená pro obec jakýsi příjem. 

Druhá věc se týká kanalizace v dolní části obce u nové léčebny. Zejména na jaře tam dochází 

k vyvěrání vody. Dělalo se tam nějaké opatření někdy kolem roku 2008 – 2009, ale domnívám se, 

že to není úplně v pořádku. Bylo by možná dobré při této kanalizaci tam udělat drenáž tak, aby voda 

nevyvěrala. Určitě se tam bude dělat i komunikace a namrzající voda by potom způsobovala škody. 

Nevím, jestli se starosta zúčastňuje kontrolních dnů, ale domnívám se, že by to bylo vhodné využít 

a tuto záležitost mít na mysli.  

 



Pan starosta 

Tabulka u sběrného místa by neměl být problém. 

Co se týká vyvěrání vody – splašková kanalizace je již hotová, to byla první věc, kterou dělali, než 

zahájili vlastní stavbu. Pokud se nepletu, tak ve chvíli, kdy se bude dělat komunikace, tak je tam 

naprojektovaná drenáž s odvodem do dešťové kanalizace. Ono se to dělalo i v jiných úsecích na 

místních komunikacích. Tady konkrétně to bude mít svůj účel, protože tam je spodní voda hodně 

nepříjemná. Nejsem zvaný na každý kontrolní den, ale jsem se stavebníky v kontaktu a musím je 

pochválit, že je s nimi velmi dobrá spolupráce. 

 

Členka zastupitelstva paní Mgr. Zdeňka Svobodová 

Cedulka u sběrného místa na odpady si myslím, že bude zbytečná. Protože občané, kteří tu nemají 

trvalý pobyt, ale vlastní nemovitost, poplatek za odpad také platí. 

 

Pan starosta 

Na cedulku se stejně nikdo dívat nebude. Jestli jsem dobře pochopil pana JUDr. Pernicu, tak je to 

snaha obce, aby se lidi zamysleli, že by tady měli mít trvalý pobyt. 

 

Pan JUDr. Pernica František 

Ono se nejedná jen o občany, kteří tady bydlí. Odpad tam ukládají lidé, kteří tudy jen projíždí do 

zaměstnání. Někdy je tam uloženo hodně odpadu. 

 

Pan starosta 

Přiznám se, že nevím, jakým způsobem tomu zabránit. Prostor na rozšíření sběrného místa tam 

není. 

 

Člen zastupitelstva pan Mgr. Josef Škvařil 

Já bych chtěl připomenout katastrofální stav koryta potoka u kulturního domu. Je tam utržený břeh. 

V minulosti asi před 12 lety se potok čistil bagrem a od té doby se na to nesáhlo. Je to zanešené. 

Pokud přijde velká voda, tak se to rozlije a bude průšvih.  

 

Pan starosta 

Přemýšlel jsem, že bychom to letos začali nějakým způsobem řešit, ale právě to neustálé 

prohlubování potoka přispělo k tomu, že základy jsou ve vzduchu a tlak toho terénu to stahuje dolů. 

Je to tam o to komplikovanější, že hned vedle je vedení plynu a vody.  

 

Pan Mgr. Josef Škvařil 

To je vedle kulturního domu. Já spíše myslím potok, kde je to zarostlé nízkou vegetací. Hladina už 

je při vrchu, stačilo by to vyhrábnout bagrem. 

 

Pan starosta 

Tam jsem to chtěl čistit letos v létě, když bude méně vody, protože to bude dost nepříjemná stavba. 

Bohužel se to letos z důvodu vysokého průtoku nepovedlo. Značím si, že bychom to mohli alespoň 

prohloubit. 

 

 

Člen zastupitelstva pan Mgr. Martin Nippert 

Já mám připomínku k neustálému stání aut na chodnících. Je možné s tím něco udělat? Když někdo 

na chvíli zastaví, to není problém. Ale každodenní stání na chodníku, kde se pak nedá projít, to by 

chtělo řešit. O tom se pořád jenom mluví, ale nic se neřeší. Třeba tam umístit značku, že stání na 

chodníku je zakázáno s pokutou? Nebo obecně na silnici dát značku. 

 

Pan starosta 



To už jsme na zastupitelstvu řešili několikrát. 

 

Pan Mgr. Martin Nippert 

No právě, ale nic se nevyřešilo. 

 

Pan starosta 

Tam, kde se nesmí parkovat, tam nikdo nepovolí další značku, protože je všeobecně známé, že na 

chodníku je zákaz stání. To platí i na silnici, protože by se nedodržela šířka komunikace, která má 

být 2,5m široká. Když tam někdo parkuje, tak už to samo o sobě je na pokutu. Značku tam nikdo 

nepovolí. Za mě jediná varianta, ke které jsme se nikdy neodhodlali, je ta, že budeme spolupracovat 

s policií města Blanska nebo městskou policií Jedovnice, která nám tady pravidelně bude vybírat 

pokuty. 

Ale musíme se podívat i na jiné ulice v obci, kde se nedá projet a zaparkovat. Sadová, Lesá. To 

bychom museli pokutovat všechny. 

 

Pan Mgr. Martin Nippert 

Beru to, že když tam není parkovací místo, nebo někdo nemá vjezd do domu, tak to pochopím, že 

stojí na komunikaci. 

 

Pan starosta 

Ty to sice pochopíš, ale zákon říká, že pokutu by dostali všichni, kteří stojí tam, kde nemají. 

 

Pan Mgr. Martin Nippert 

Necháme to tedy tak, jak to je, jen kvůli tomu, že by se pokutovali všichni? 

 

Pan starosta 

Můj názor je ten, že si buď budeme pravidelně zvát policii, aby rozdala pokuty, nebo to nechat být. 

 

Paní Mgr. Zdeňka Svobodová 

Já bych alespoň ty občany, kteří parkují na frekventovaném chodníku na Bělé a na návsi obeslala. 

 

Pan Mgr. Martin Nippert 

Ano, vyzvat slušně dopisem, aby tam neparkovali. 

 

Člen zastupitelstva pan JUDr. František Pernica 

Já bych měl jeden návrh, v určitý den nafotit vozidla na chodnících a na zelených obecních 

plochách a zveřejnit to v Ostrovském zpravodaji. Včetně poznávací značky. 

 

Pan Mgr. Martin Nippert 

To bohužel nejde. Z důvodu ochrany osobních údajů. 

 

Pan JUDr. František Pernica 

Jedna věc je právo a druhá věc je morálka. Morálka tady v této oblasti velmi chybí. Pokud jde o 

náměstí jako takové, tak u některých rodinných domů parkuje 4-5 aut i na zelených plochách. 

Nejedná se tady o nic jiného než o lenost lidí otevřít si vrata a parkovat auto na dvoře. Je to na 

zvážení. Vnímám to, že z důvodu ochrany osobních údajů se nemůžou zveřejňovat značky, ale jaká 

je sankce za to, že to nafotím a dám do zpravodaje? Žádná. 

 

Člen zastupitelstva pan Ing. Jaromír Krbeček 

Podívejte se na internet. Všechny auta, která jsou tam vyfocená, mají značky rozmazané. To je 

ochrana osobnosti. 

 



Pan JUDr. František Pernica 

To není ochrana osobnosti. Jestliže se někdo dopouští přestupku nebo trestného činu? 

 

Pan Ing. Jaromír Krbeček 

I když se dopouští trestného činu, tak se to nesmí zveřejnit.  

 

Pan starosta 

To je bohužel pravda. Jednoduché řešení je tyto registrační značky v programu začernit. To je 

otázka dvou minut. Každý tam svoje auto určitě pozná. Je otázka, jestli se do toho pustíme, nebo 

ne? 

 

Člen zastupitelstva pan Zdeněk Vašíček 

Já si myslím, že pokud nedostanou pokutu, tak to nepomůže. Ale kdo tu policii zavolá? 

 

Pan Ing Jiří Pernica 

Minimálně okolo frekventované silnice z náměstí na Bělou by to stálo za pokus. 

 

Pan JUDr. František Pernica 

Žijeme na vesnici. Kdo bude tu policii volat? Starosta, sekretářka, účetní, někdo z rady? 

 

Pan starosta 

Osobně budu policii volat ve chvíli, kdy mě k tomu pověří zastupitelstvo, dřív ne. Říkám to na 

rovinu, že očekávám návrh usnesení a když mě pověří zastupitelstvo, tak to udělám. Ze své vlastní 

vůle to dělat nebudu. 

 

Člen zastupitelstva pan Ferdinand Zouhar 

Před dvěma lety byl stejný problém na ulici Lesá. Tam stála auta tak, že se nedalo projet. Někteří 

lidi to udali, policie přijela a peníze tam vybrala. Nechtěl bych být udavačem, aby mě pak někdo 

zmlátil nebo propíchal pneumatiky. Už kolem toho debatujeme čtyři roky, je to na zvážení. Musíme 

najít řešení. 

 

Pan starosta 

Problém stání na chodnících je v celé obci a bude se prohlubovat. Za mě je schůdná varianta s tím 

vyfocením a zveřejněním ve zpravodaji s nějakým jednoduchým komentářem. 

 

Člen zastupitelstva pan Jaroslav Sedlák 

Rovnou říkám, že tam budu mít 4 fotky. S parkovacími místy se mělo počítat již při bytové 

výstavbě. Myslím si, že je lepší stát na chodníku než na obecním pozemku. Zábor na obecním 

pozemku je za větší peníze. Pokud obec umožní parkovat na parkovacích místech, tak tam budu 

parkovat. Vybudovat odstavné parkoviště. 

 

Pan starosta 

To zase není dobrá cesta, budování odstavných parkovišť. Tam, kde to má význam, ano. Ale tam, 

kde si lidé mohou parkovat v průjezdu, na zahradě apod. a my jim ještě budeme budovat odstavné 

parkoviště? Pokud si nakoupím několik aut, tak musím počítat s tím, že na ně musím zbudovat 

parkovací prostor. 

 

Paní Mgr. Zdeňka Svobodová 

Já bych to tak nehrotila a řešila bych jenom frekventovanou oblast na návsi a na Bělé, aby se dalo 

chodit po chodníku. Vyfotit auto, poslat dopis, aby tam nestáli, popřípadě dát do zpravodaje. 

 

Pan Mgr. Martin Nippert 



Abych to uvedl na pravou míru, šlo mi o frekventovaný chodník a přilehlou komunikaci, kde 

projede denně mnoho aut a kudy chodí děti do školy a chodník ke kulturnímu domu, kde chodíme s 

dětmi cvičit. Boční ulice bych neřešil. Policii bych nevolal, protože by pokutovali celý Ostrov.  

Do zpravodaje bych to také nedával. Pokud by to šlo, napsat dopis, aby parkovali tak, aby se dalo 

projít na frekventovaném chodníku a projet po silnici. 

 

Pan starosta 

To dnes asi nevyřešíme, ale na zamyšlení, jak to pojmout, to není špatné. 

 

Jelikož nebyly další připomínky ani dotazy, ukončil pan starosta zasedání a popřál všem přítomným 

pěkný zbytek večera. 

 

Konec: 18:47 hodin. 

 

Vyhotoveno dne: 13.9.2021 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Hana Opatřilová    …........................................... 

  

 

Starosta: Ing. Ondřej Hudec    …........................................... 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Ferdinand Zouhar  …............................................. 

  

                

                              Ing. Jaromír Krbeček   …........................................... 


